
Referat bylaugsmøde 11/11 
referent Jesper Adler 
1. Siden sidst. 
Fantastisk vælgermøde bl.a. nævnt i P1 morgen hvor vores lokale journalist Martin Kønig gjorde det 
godt. 
Ansvaret for Egebladet overdrages til Lene Hagstrøm og Anders Krog. 
2. Fællesspisning. 
Nyt møde den 23/ 11 for interesserede 
3. Odshædring. 
Vi har besluttet ikke at indstille nogen. 
4. Juleudvalget. 
udvalget er todelt således , at nogle tager sig af fest og mad, og andre tager sig af opsætning at 
juletræer i og omkring Egebjerg. 
Bylauget bakker op om evt. salg af juletræer. 
5. Solceller. 
Ved opsætning kræves ikke byggetilladelse. 
Vi påtænker at lave undersøgelse blandt beboerne i og omkring Egebjerg om interesse derfor. 
6. Isefjordsrapporten. 
Orientering om ringe vandkvalitet i fjorden, som hovedsageligt skyldes landbrugets udledning af 
kvælstof, herunder at det er lukkede drænledninger der fører kvælstof direkte i fjorden. 
7.demokratimidler. 
Har spurgt ind til foreningsmidler hos Per Kragh - venter stadig på svar. 
8. Næste møde 16 / 12 fra 17 til 19, med julehygge ( Jesper køber øl og vin ) 
 


